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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  26.08.2024 Tidspunkt:  17.00 – 19.30 

 
Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 
af: 

Signe Broe 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Afbud:  

Arrangør  

Referent: Rune Skougaard 

Tidtager:  

Deltagere: Tina Q. Skotte, Dorthe Rousing, Nete Zarp, Claus Holm, Henrik Olsen og Malene K. 
Dilling 

 
Elevråd: Sofie Holm ej til stede. 
Medarbejderrepræsentanter: Søren R. Johansen (SJ), Line Smidt (LA) 

Ledelse: Rune Skougaard (RS), Signe Broe (SB) 

 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet – (10 min) 

Orientering og 
drøftelser  

Sofie orienterer. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Intet nyt fra elevrådet – Sofie fraværende dd.   

   

   

 

2. Emne:  Dialogmøde 1/10 (10 min) 

Orientering og 
drøftelser  

Emner, som vi gerne vil tale med politikerne om? Hvem kan deltage? 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Muligvis diskutere hvad der skal ske med SFOen.   

Normering/bemanding i klasserne. Der er sket en 

udvikling i behov mm., i nutidens folkeskole, hvilket 
medfører et øget behov for ressourcer. (flere i 
klasserne) 

  

Mobil tandpleje – køb en lastbil og lad den køre rundt 
som mobil klinik. Det er enormt tidskrævende for 

forældre og medfører meget fravær for eleverne. 

  

SB efterspørger to frivillige til at hjælpe med at facilitere 
kommunes skolebestyrelsesmøder. Umiddelbart ingen 
der byder ind her og nu. 

  

Tina vil gerne deltage i dialogmødet 1/10.    

 

3. Emne:  Byggeprojektet  (10 min) 

Orientering og 

drøftelser 

Tina/Signe orienterer om status på projektet. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Aulaen er færdig. Småting skal ordnes – bl.a. nogle 
beslag.  
 
Aulaen kan muligvis ”shines op”, men SFOerne + 

børnehaveklasse har 1. prioritet, således vi har styr på 
økonomien inden aula. 

  

Umiddelbart en lille forsinkelse i renovering i sydfløjen, 
da skolen ikke har fået tømt lokaler rettidigt.  
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SB har møde med Peter om 14 dage med ny status. 

Peter inviteres til næste møde til gennemgang af 
økonomi. 

  

Claus har i forening med Badminton, Gymnastik og 
fodboldklubben samt hovedforeningen forfattet et skriv 
til kommunen vedrørende SFOens areal og at denne bør 
benyttes mere effektivt end ”vild med vilje”.  Der 
parkeres på kryds og tværs, da det er svært som ”ny” at 
få et klart overblik over skole, fodboldklub og hal. 

  

Der arbejdes ligeledes på at få sat belysning og skilte 
op, således man ved hvor hal, boldbaner mm., er, når 
man kommer udefra.  

  

 

4. Emne:  Høring budgettet 25.26 (20 min) – bilag (sendes ud, når Signe modtager 
det) 

Beslutning  

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Frist på høringssvar den 5/9.  
 
SKB bemærker: 

- Er lønstigning og prisstigning indregnet i status 
quo i budget? 

- Inklusion starter i almentilbuddet, hvor vi gerne 
ser et øget budget for at imødegå visitationer til 

specialtilbud. 
- Når renoveringen pågår er det vigtigt at de 

bliver færdige, da vi ikke får midler før 2027. 
- Vi ser gerne en øgning i budget 2025, da de 

nuværende midler er et efterslæb og ikke til 
fremtiden. U1. 

- H9. Turboforløb  tilbydes til elever fra 
privat/friskoler – potentielt på bekostning af 

folkeskoleelever, der har det svært. Friskolerne 
må gerne deltage, men de skal selv betale.  

- H19. Helhedsunderstøttende tiltag (Hjørring-
modellen) og STIME tager afsæt i flere tiltag i 
folkeskolen. God ide, men der skal følge midler 

med.  
- H26. Den internationale skole: Den laves 

kommunalt på Herredsåsen. Godt tiltag, men 
måske det også trækker ressourcestærke elever 
fra folkeskolen. 

- Råderum 19; Reduktion i 2028 på 2,5%. Vi skal 
leve op til fagopdelt undervisning. Det kan gå ud 

over trivsel og faglig kvalitet.  
- Råderum 34; Nedsætte frekvensen af 

græsslåning til en gang årligt.  
- U12: UUV/2-lær risikeres at blive sparet væk. 
- Udearealet og legepladser vil ikke længere 

automatisk blive vedligeholdt i det omfang, at 

ting som vurderes for slidt ikke erstattes i 
driftsbudgettet men fjernes helt. 

- Der skal tages stilling til hvorvidt Kalundborg 
fortsat skal deltage i det fælleskommunale 
kulturtilbud Kumult. Det ser vi gerne, da 
skolerne ikke selv kan tilbyde samme kulturelle 
brede pensel. 

Tina laver høringssvar 
hurtigst muligt. 
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5. Emne:  ”Hærværk” - indsatsen (15 min)  

Orientering og 

drøftelser 

Hvor langt er vi? Er der svar fra Montagegruppen? Hvad er næste skridt? 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Intet nyt – udskydes til næste gang.    

   

   

 

6. Emne:  Budgetopfølgning (10 min) - bilag 

Drøftelser  SB redegør for budget 24. Bilag tages med til mødet. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Der budgetteres med et overskud på ca. 50.000, hvilket 

vurderes (SB) ganske fornuftigt. 

  

   

   

 

7. Emne:  Mobilpolitikken (15 min) – bilag 

Beslutning  Forslag til godkendelse.  

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Henrik gennemgår udkast til mobilpolitik. Der laves 
enkelte ændringer med henvisning til efterskoler og 
ungdomsuddannelser. 

 
Det er fortsat en problematik at få afleveret telefoner.  
 
Mobilpolitikken opdateres og sendes rundt. 

  

   

   

 

8. Emne:  Den nationale trivselsmåling 2024 (30 min)  

Orientering  Grundig gennemgang af klassernes resultater. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

SB gennemgår trivselsmåling. Målt på tværs af klasser 
er det ca. status quo fra sidste år. 
 
Fokus nu mere på ro og orden. 
 
Ledelse forestår trivselsundersøgelse i foråret.  

  

   

   

 

9. Emne:  Skal-opgaver fra Folkeskolelovens § 44 (10 min) 

Drøftelser og 
beslutning 

Vi går i gang med lektiepolitik og ordensreglerne. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

10. Emne:  Skriv til kommunen vedr. P-forhold (10 min) 
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Drøftelser og 

beslutning 

Idrætsforeningen har haft møde omkring det. Vi har før sommerferien besluttet at 

vente på gymnastikforeningen for at slå sig sammen vedr. p-pladsen og 
nedlæggelse af SFOen. Er der noget, som bestyrelsen skal følge op på? 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

11. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering  

Orienteringspunkter:  

  

 

12. Emne:  Punkter til næste møder: 

 

Punkter: - Tilbagemelding fra 0.a’s forældrerådsmøde v/Claus 
- Status fra Peter - byggeprojekt 
 
 

 

 


